
 

 

INFORMACJA Z PRAC BURMISTRZA 

MIASTA I GMINY KĘPNO  

W OKRESIE OD 13 LIPCA DO 15 WRZEŚNIA 2019 R.  

 

1. OŚWIATA, KULTURA, SPORT 

1.1.  Konkurs na dyrektora „dwójki” 

W dniu 19 sierpnia 2019 r. przeprowadzono konkurs na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 

im. K. K. Baczyńskiego w Kępnie.  

W wyniku prac komisji konkursowej wyłoniono kandydata na Dyrektora SP nr 2 w Kępnie  

w osobie Pawła Falszewskiego. 

 

1.2. Narada organu prowadzącego z dyrektorami szkół 

W piątek, 23 sierpnia 2019 r. odbyła się narada Burmistrza Miasta i Gminy Kępno, 

Naczelnika WOKiS z dyrektorami szkół i przedszkoli. W spotkaniu uczestniczyli również  

przedstawiciele Spółki Projekt Kępno.  

Podczas narady przedstawiono nowych dyrektorów szkół, omówiono bieżące tematy 

związane z  kondycją finansową, działalnością szkół i przedszkoli. Omówione zostały 

założenia programu  „Umiem pływać” oraz zajęcia w-f na pływalni Qarium. 

 

1.3. Awanse nauczycielskie rozdane 

We wtorek, 27 sierpnia 2019 r. Burmistrz Miasta i Gminy Kępno uroczyście wręczył akty 

mianowania nauczycielom, którzy zdali egzamin na stopień awansu zawodowego nauczyciela 

mianowanego.  

Nauczyciele, którzy uzyskali stopień awansu zawodowego nauczyciela mianowanego podczas 

letniej sesji egzaminacyjnej w 2019 roku: 

- Agnieszka Mateja – Przedszkole Samorządowe nr 2 w Kępnie, 

- Justyna Morek – Szkoła Podstawowa im. Jana Pawła II w Mikorzynie, 



- Magdalena Meisser – Szkoła Podstawowa nr 2 im . K. K. Baczyńskiego w Kępnie, 

- Patrycja Kaboth – Przedszkole Samorządowe w Hanulinie.  

W skład komisji egzaminacyjnej dla ww. nauczycieli  wchodzili: przedstawiciel organu 

prowadzącego szkołę, przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny, dyrektor 

szkoły,  dwóch ekspertów z  listy ekspertów ustalonej przez Ministra Edukacji Narodowej. 

Podczas uroczystości wręczono także powierzenia obowiązków dyrektorom, którzy przez 

kolejne pięć lat będą zarządzać kępińskimi szkołami. Są to: 

- Paweł Falszewski – Szkoła Podstawowa nr 2 im. K. K. Baczyńskiego w Kępnie, 

- Mirosław Grabny – Szkoła Podstawowa nr 3 im. Przemysła II w Kępnie. 

 

2. ADMINISTRACJA I KOMUNIKACJA SPOŁECZNA 

 

2.1. Podsumowanie bezpłatnych szkoleń „Ja w internecie” 

 

W lipcu 2019 r. zakończył się realizowany przez Gminę Kępno program bezpłatnych 

szkoleń komputerowych dotyczących działalności w sieci internetowej, skierowanych do 

dorosłych mieszkańców województwa wielkopolskiego. W szkoleniach prowadzonych przez 

Gminę Kępno wzięło udział 279 osób. Zrealizowano w sumie 27 dwunastogodzinnych cykli 

szkoleniowych. Każdy z uczestników mógł wybrać jeden spośród 6 dostępnych tematów 

szkoleń, tj. „Moje finanse i transakcje w sieci”, „Rodzic w Intrenecie”, „Kultura w sieci”, 

„Działanie w sieciach społecznościowych”, „Mój biznes w sieci”, „Tworzę własną stronę 

internetową (blog)”. Szkolenia odbywały się w Szkołach Podstawowych nr 2 i 3 w Kępnie, 

Szkole Podstawowej w Myjomicach oraz Hanulinie, Klubie Seniora „Pod Żurawiem”, a także 

Kępińskim Ośrodku Kultury. W ramach projektu zakupiono 20 laptopów z ekranem 

dotykowym, projektor multimedialny, ekran i 2 flipcharty, które zostały po zakończeniu 

działań szkoleniowych przekazane do szkół podstawowych z terenu gminy. Na potrzeby 

Urzędu Miasta i Gminy w Kępnie przeznaczony został jeden projektor multimedialny wraz z 

ekranem.  

Na realizację szkoleń Gmina Kępno pozyskała dotację w wysokości 150 000 zł z 

projektu grantowego pn. „Ja w Internecie. Program szkoleniowy w zakresie rozwoju 

kompetencji cyfrowych” finansowanego w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa 

na lata 2014-2020, Działanie 3.1 „Działania szkoleniowe na rzecz rozwoju kompetencji 

cyfrowych”.   



 

2.2. Posiedzenie Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego OSP RP 

 24 lipca w Ratuszu odbyło się posiedzenie Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego OSP 

RP. Podczas posiedzenia omówiono podział dotacji na poszczególne jednostki OSP oraz 

zasady zabezpieczenia imprez organizowanych przez Gminę. Zgłaszane były również 

propozycje wniosków do budżetu na 2020 rok. Ponadto omówione zostało wykonanie 

budżetu w zakresie działalności OSP za I półrocze 2019 r. oraz sprawy z bieżącej działalności 

jednostek. 

 

2.3. Zielone wakacje z profilaktyką 

W miesiącu lipcu zorganizowane zostały dwa turnusy bezpłatnych półkolonii „Zielone 

wakacje z profilaktyką”, w których uczestniczyło 120 dzieci z klas I – IV szkół 

podstawowych Gminy Kępno. Główną bazę stanowiły obiekty sportowe Spółki Projekt 

Kępno Sp. z o. o. Uczestnicy codziennie brali udział w zajęciach oraz grach i zabawach na 

świeżym powietrzu, spotkaniach z ciekawymi ludźmi, wycieczkach do gospodarstwa 

agroturystycznego, wizycie w straży pożarnej i spotkaniu w Komendzie Policji. Program 

„Zielonych wakacji z profilaktyką” obejmował również korzystanie z obiektów spółki Projekt 

Kępno: odkrytego basenu oraz pływalni Qarium. W ramach półkolonii realizowany był 

program profilaktyczny a zajęcia i spotkania miały na celu m.in. zwrócenie uwagi 

najmłodszych na bezpieczeństwo podczas wakacji. Gmina Kępno zapewniła dla uczestników 

obu turnusów atrakcje oraz bezpieczny dowóz, opiekę, wyżywienie, ubezpieczenie 

uczestników i wyprawkę szkolną.  

 

2.4. Zakończenie I kadencji Gminnej Rady Seniorów. 

W dniu 7 sierpnia odbyło się ostatnie, podsumowujące posiedzenie członków Gminnej 

Rady Seniorów. Rada rozpoczęła swoją działalność we wrześniu 2015 roku i od chwili 

powołania aktywnie uczestniczyła w życiu Gminy. W jej składzie zasiedli: Kazimierz 

Czworowski – przewodniczący, Andrzej Mikołajczyk, Józef Wojciech Sosnowski, Maria 

Witek, Anna Wojtaszek, Grzegorz Florczak, Maria Jasnowska, Maria Kwaśniewska, Marian 

Lorenz oraz Andrzej Dyba. 

W trakcie kadencji Rada Seniorów wnioskowała o utworzenie w kępińskim szpitalu 

oddziału ortopedii i transplantologii narządów ruchu. Członkowie Rady byli 



pomysłodawcami i aktywnymi agitatorami na rzecz realizacji projektów zgłaszanych do 

Kępińskiego Budżetu Obywatelskiego. Gminna Rada Seniorów uczestniczyła w spotkaniach 

z innymi radami, a także w szkoleniu „Wiosennej Szkole Wielkopolskich Rad Seniorów”. 

Członkowie Rady uczestniczyli również w realizacji projektu międzynarodowego w ramach 

polsko – węgierskiego „Let’s be United”, dofinansowanego ze środków UE. Podczas 

posiedzeń seniorzy opiniowali projekty i plany inwestycyjne dotycząc m.in. projektu budowy 

Klubu Seniora i Centrum Wsparcia Opiekunów. 

 

2.5. Dożynki Gminno-Parafialne 

W dniu 11 sierpnia, odbyły się Dożynki Gminno-Parafialnych w Rzetni. Uroczystości 

dożynkowe rozpoczęła Msza Święta polowa odprawiona przez proboszcza księdza Mirosława 

Jankowskiego. Wiele radości uczestnikom dostarczył barwny korowód. Dożynkowy chleb 

podzielił wśród mieszkańców Burmistrz Piotr Psikus. Chleb z tegorocznych zbóż przekazał 

licznie zebranym mieszkańcom i gościom w asyście starostów dożynkowych: Anny Nasiadek 

i Marka Kościelnego. W dobre humory wszystkich wprowadziły dzieci z Rzetni, które 

przygotowały występ promujący ich miejscowość. Do wspólnej zabawy zachęcił zespół 

Doruchowianie, kapela Bajer z Nowej Soli oraz grupa Lesioki. Doskonałą zabawę 

kontynuowano przy zabawie tanecznej z grupą Music Dance. 

 

2.6. III Festiwalu Trzech Kultur 

Trzecia edycja Festiwalu Trzech Kultur odbyła się w terminie 25 – 31 sierpnia. 

Wydarzenie było bogate w różnorodne formy artystycznego wyrazu. Inauguracja Festiwalu 

odbyła się 25 sierpnia, w kinie „Sokolnia” projekcją filmu „Austeria” oraz spotkaniem z 

Tomaszem Raczkiem, krytykiem filmowym i publicystą. W piątek, 30 sierpnia, na plenerowej 

scenie odbył się spektakl pt. „Szlemiel” w wykonaniu Teatru Studia Sztuki z Cieszyna oraz 

koncert grupy „Accorinet Klezmer Band”. 

31 sierpnia, na kępińskim Rynku można było oglądać pokaz tańców narodowych. 

Głównym wydarzeniem wieczoru był koncert Stanisławy Celińskiej z zespołem pod 

kierownictwem Macieja Muraszko, a na zakończenie wystąpił zespół „Klezmafour”.  

 

 



2.7. Trwa głosowanie zadań Kępińskiego Budżetu Obywatelskiego.  

Od 2 do 16 września 2019 r. mieszkańcy Gminy Kępno głosują na zadania zgłoszone 

w ramach Kępińskiego Budżetu Obywatelskiego.  

 

Projekty dopuszczone do głosowania, których realizacja zakładana jest w 2020 r. to: 

1. Biblioteczka plenerowa – stworzenie dwóch punktów bookcrossingowych, ul. 

Sienkiewicza 26, plac zabaw, na rogu ulic Spółdzielczej i Wiosny Ludów, 

2. Zagospodarowanie terenu wokół przedszkola „Kolorowa i bezpieczna przestrzeń wokół 

nas”, Przedszkole nr 2 w Kępnie, 

3. Malowanie sali, holu, kotłowni i sanitariatów Domu Ludowego w Osinach po budowie 

instalacji grzewczo-wentylacyjnej, 

4. Zagospodarowanie i modernizacja parku w Hanulinie, 

5. Budowa altany grillowej „Zielony zakątek” w Krążkowych, 

6. Boisko do gry w piłkę nożną wraz z wiatą grillową w Szklarce Mieleckiej. 

 



3. GOSPODARKA KOMUNALNA, NIERUCHOMOŚCI, OCHRONA ŚRODOWISKA 

I PLANOWANIE PRZESTRZENNE 

 

3.1. W dniu 4 września 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał zarządzenie w 

sprawie nabycia  do zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno, nieruchomości gruntowej 

położonej w Świbie,  oznaczonej  geodezyjnie jako działka  292/2 z przeznaczeniem  pod ciąg 

drogi pieszo-rowerowej w drodze umowy darowizny od Skarbu Państwa. 

 

3.2. W dniu 30 lipca 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał Zarządzenie nr 

121/2019 w sprawie: oddania w najem na okres 3 lat, w trybie bezprzetargowym części 

nieruchomości oznaczonej nr 1654/36 położonej w Kępnie przy ul. Wiatrakowej (Os. 700-

lecia) – 32 m2. 

 

3.3. W dniu 30 lipca 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał Zarządzenie nr 

122/2019 w sprawie: oddania w najem na okres 3 lat, w trybie bezprzetargowym części 

nieruchomości oznaczonej nr 1654/36 położonej w Kępnie przy ul. Wiatrakowej (Os. 700-

lecia) – 30 m2. 

 

3.4. W dniu 12 września 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał Zarządzenie nr 

148/2019 w sprawie: przeznaczenia do zbycia z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno 

nieruchomości gruntowej położonej przy ul. PPS-u w Kępnie w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego (dz. nr 2598) oraz ustalenia ceny wywoławczej do I przetargu ustnego 

nieograniczonego. 

 

3.5. W dniu 10 lipca 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał zarządzenie nr 

110/2019 w sprawie: zbycia z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno nieruchomości 

gruntowej, położonej w pobliżu ul. Piotra Potworowskiego w Kępnie (dz. 429/3) oraz 

ustalenia ceny wywoławczej do pierwszego przetargu ustnego nieograniczonego. 

Przedmiotem sprzedaży w drodze I przetargu ustnego nieograniczonego jest nieruchomość 

gruntowa, położona w pobliżu ul. Piotra Potworowskiego w Kępnie (Os. Jana Pawła II), 

oznaczona w operacie ewidencji gruntów, w jednostce ewidencyjnej Kępno, obrębie: Miasto 

Kępno, jako: działka nr 429/3 o powierzchni 0,0703 ha, dla której V Wydział Ksiąg 

Wieczystych w Sądzie Rejonowym w Kępnie prowadzi księgę wieczystą nr 

KZ1E/00055048/0. Cenę wywoławczą przedmiotowej nieruchomości ustalono na kwotę netto 

w wysokości 140.600,00 zł  (słownie: sto czterdzieści tysięcy sześćset złotych), plus należny 



podatek VAT. Przetarg odbędzie się w dniu  17 października 2019 roku, o godz. 9:00 w sali 

narad (I piętro) Urzędu Miasta i Gminy Kępnie, przy ul. Kościuszki 9, w Kępnie. 

 

3.6. W dniu 10 lipca 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał zarządzenie nr 

111/2019 w sprawie: zbycia z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno nieruchomości 

gruntowych, położonych przy ul. Piotra Potworowskiego w Kępnie (dz. 3199, 3200, 3201) 

oraz ustalenia ceny wywoławczej do pierwszych przetargów ustnych nieograniczonych. 

Przedmiotem sprzedaży w drodze I przetargów ustnych nieograniczonych są nieruchomości 

gruntowych, położonych przy ul. Piotra Potworowskiego w Kępnie (Os. Jana Pawła II), 

oznaczonych w operacie ewidencji gruntów, w jednostce ewidencyjnej Kępno, obrębie: 

Miasto Kępno, jako: działka nr 3199 o powierzchni 0,0784 ha, działka nr 3200 o powierzchni 

0,0776 ha, działka nr 3201 o powierzchni 0, 0759 ha, dla których V Wydział Ksiąg 

Wieczystych w Sądzie Rejonowym w Kępnie prowadzi księgę wieczystą nr 

KZ1E/00003379/0. Ceny wywoławcze przedmiotowych nieruchomości ustalono na kwotę 

netto w wysokości: dz. 3199 - 196.000,00 zł  (słownie: sto dziewięćdziesiąt sześć tysięcy 

złotych), dz. 3200 - 194.000,00 zł  (słownie: sto dziewięćdziesiąt cztery tysiące złotych), dz. 

3201 - 189.750,00 zł  (słownie: sto osiemdziesiąt dziewięć tysięcy siedemset pięćdziesiąt 

złotych), plus należny podatek VAT. Przetargi odbędą się w dniu  się w dniu  16 października 

2019 roku, od godz. 9:00 w sali narad (I piętro) Urzędu Miasta i Gminy Kępnie, przy ul. 

Kościuszki 9, w Kępnie. 

3.7. W dniu 14 sierpnia 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał zarządzenie nr 

132/2019 w sprawie: dzierżawy z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno, w trybie 

bezprzetargowym, nieruchomości rolnych położonych w miejscowości Olszowa. Dzierżawa z 

zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno nastąpi w drodze bezprzetargowej na okres 3 

lat, tj. od dnia 01 października 2019 roku do 30 września 2022 roku i obejmuje nieruchomości 

gruntowe - rolne, niezabudowane o łącznej powierzchni 1,8000 ha, położone w miejscowości 

Olszowa, oznaczone w operacie ewidencji gruntów, jednostce ewidencyjnej: Kępno, obrębie: 

Olszowa, jako działki: nr 195 o powierzchni 0,2400 ha, klasoużytek RIVb,, nr 235 o 

powierzchni 0,1800 ha, klasoużytek RV-0,1500 ha, ŁV-0,0300 ha, nr 311 o powierzchni 

1,0000 ha, klasoużytek RIVb-0,3400 ha, RV-0,6600 ha, nr 313 o powierzchni 0,3800 ha, 

klasoużytek RVI-0,0200 ha, RIVB-0,2200 ha, RV-0,1400 ha,  dla których V Wydział Ksiąg 

Wieczystych w Sądzie Rejonowym w Kępnie prowadzi księgę wieczystą nr 

KZ1E/00053208/6, na rzecz osoby fizycznej, z przeznaczeniem na prowadzenie działalności 

rolniczej – uprawa polowa. Czynsz dzierżawny za dzierżawę wszystkich działek za okres:  



1) od 01.10.2019r. do 31.12.2019r. ustalono się na kwotę: 450,00 zł (słownie: czterysta 

pięćdziesiąt i 00/100 złotych) netto, plus należny podatek VAT; 

2) od 01.01.2020r. do 31.12.2020r. ustalono się na kwotę: 1.800,00 zł (słownie: jeden 

tysiąc osiemset i 00/100 złotych) netto, plus należny podatek VAT; 

3) od 01.01.2021r. do 31.12.2021r. ustalono się na kwotę: 1.800,00 zł (słownie: jeden 

tysiąc osiemset i 00/100 złotych) netto, plus należny podatek VAT; 

4) od 01.01.2022r. do 30.09.2022r. ustalono się na kwotę: 1.350,00 zł (słownie: jeden 

tysiąc trzysta pięćdziesiąt i 00/100 złotych) netto, plus należny podatek VAT. 

Czynsz dzierżawny, o którym mowa wyżej będzie waloryzowany, o średnioroczny wskaźnik 

wzrostu cen towarów i usług konsumpcyjnych ogłoszony przez Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego dla poprzedniego roku kalendarzowego obowiązywania umowy 

 

3.8. W dniu7 sierpnia 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy w Kępnie, działając na podstawie 

Ustawy z dnia 20 lipca 2018 roku o pomocy państwa w ponoszeniu wydatków 

mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania,  podpisał umowy z Bankiem 

Gospodarstwa Krajowego  w sprawie stosowania dopłat do czynszu najmu 36 mieszkań 

objętych inwestycją mieszkaniową, zlokalizowaną w Kępnie przy ul. Przemysłowej 31 i 

Przemysłowej 31 A.   

4. ROZWÓJ 

 

 

4.1. Przetargi ogłoszone: brak 

4.2. Przetargi w trakcie oceny ofert :  

„Dowóz (z odwozem) uczniów do szkół (ze szkół) w roku szkolnym 2019/2020 w dni zajęć 

szkolnych na terenie Gminy Kępno - dowóz i odwóz uczniów do Przedszkola 

Samorządowego i Szkoły Podstawowej w Mikorzynie” 

Ogłoszony: 28 sierpnia 2019 r., termin otwarcia ofert: 05 września 2019 r. 

Wpłynęła jedna oferta: Przedsiębiorstwo Wielobranżowe Tomasz Wójcik, ul. Powstańców 

Wielkopolskich 37/A, 63-500 Ostrzeszów – cena oferty - 147.103,78 zł 

 



4.3. Przetargi rozstrzygnięte:  

a) „Przebudowa chodników na ulicy Warszawskiej i Lipowej”  - II przetarg 

Ogłoszony: 21 maja 2019 r., termin otwarcia ofert: 5 czerwca 2019 r. 

Wpłynęła jedna oferta: Przedsiębiorstwo Produkcyjno Usługowo Handlowe „STEINBUDEX 

– J.M.” – Jerzy Majorek, ul. Wrocławska 50, 58-100 Świdnica – cena oferty - 771 446,91 zł. 

Zamawiający, w dniu 16 lipca 2019 r. postanowił powierzyć wykonanie zadania w/w 

wykonawcy. 

b) „Remont Szatni Sportowych w Kępnie i Mikorzynie” – II przetarg  

Ogłoszony: 17 lipca 2019 r., termin otwarcia ofert: 01 sierpnia 2019 r. 

Wpłynęły następujące oferty: 

Numer 

oferty 

Nazwa (firma) i adres 

wykonawcy 

Cena oferty 

Część I Część II 

 

1 

FPUH Mariusz Musialski 

ul. Blacharska 10 

63-604 Baranów 

163.097,09 zł  

- 

 

2 

Zakład Usług  

Remontowo – Budowlanych 

Krzysztof Wylęga 

ul. Rzemieślnicza 4 

63-604 Baranów 

 

- 

137.760,00 zł  

3 

Bracia MAMCZAK s.c. 

ul. Ruchu Oporu 2 

63-600 Kępno 

133.213,51 zł 131.515,28 zł 



4 

Korporacja „BUDONIS”  

Sp. z o.o. Spółka Jawna,  

ul. Towarowa 9 

63-600 Kępno 

175.526,94 zł 

- 

5 

FPUH Artur Maciejewski 

Mikorzyn 222 

63-600 Kępno 

- 

99.015,00 zł 

 

Zamawiający, w dniu 9 sierpnia 2019 r. po rozpatrzeniu ofert postanowił powierzyć 

wykonanie zadania wykonawcy: 

- w zakresie części 1 - Remont szatni sportowych w Kępnie - Bracia MAMCZAK s. c., ul. 

Ruchu Oporu 2, 63-600 Kępno – cena oferty - 133.213,51 zł 

w zakresie części 2 - Remont szatni sportowych w Mikorzynie - Bracia MAMCZAK s.c., ul. 

Ruchu Oporu 2, 63-600 Kępno – cena oferty - 131.515,28 zł 

c) „Budowa całorocznej infrastruktury sportowo - rekreacyjnej na terenie Gminy 

Kępno - Otwarte Strefy Aktywności (OSA) 2019” 

Ogłoszony: 24 lipca 2019 r., termin otwarcia ofert: 8 sierpnia 2019 r. 

Wpłynęła jedna oferta: „HERKULES” Sp. z o.o. Spółka komandytowa, ul. Pogorska 34C, 32-

500 Chrzanów – cena oferty - 149.073,54 zł  

Zamawiający w dniu 16 sierpnia 2019 r. po rozpatrzeniu ofert postanowił powierzyć 

wykonanie zadania w/w wykonawcy. 

d) „Dowóz (z odwozem) uczniów do szkół (ze szkół) w roku szkolnym 2019/2020 w dni 

zajęć szkolnych na terenie Gminy Kępno oraz do Zespołu Szkół Specjalnych w Słupi pod 

Kępnem” 



Ogłoszony: 29 lipca 2019 r., termin otwarcia ofert: 08 sierpnia 2019 r. 

Wpłynęły następujące oferty: 

Nume

r 

oferty 

Nazwa (firma) i 

adres wykonawcy 

Cena oferty 

Część I Część II Część III Część IV 

 

1 

P.H.U. 

TRANSMAR  

Usługi 

Transportowe 

Mariusz Wrzosek 

63-524 Czajków 

181 

 

98.447,08 zł 

 

113.166,46 zł 

 

117.317,97  zł 

 

105.958,69 zł 

 

2 

Firma Usługowo – 

Transportowa 

„WOJTAS”  

Wojciech Bąk 

Os. Bielany 3c/3 

63-510 Mikstat 

- - - 

94.119,73 zł 

3 

Przedsiębiorstwo 

Wielobranżowe  

Tomasz Wójcik 

ul. Powstańców 

Wielkopolskich 

37/A 

63-500 Ostrzeszów 

- 

101.297,17 zł 

- 

103.590,90 zł 

 

4 

Przedsiębiorstwo 

Komunikacji 

Samochodowej Sp. 

z o.o.  

ul. Batorego 35 

63-400 Ostrów 

Wlkp. 

80.015,04 zł 88.684,89 zł 168.317,35 zł 87.608,30 zł 

Zamawiający, w dniu 21 sierpnia 2019 r. postanowił powierzyć wykonanie zadania 

wykonawcy 



- w zakresie części 2: Przedsiębiorstwo Komunikacji  Samochodowej w Ostrowie 

Wielkopolskim  Sp. z o.o. , ul. Batorego 35, 63-400 Ostrów Wielkopolski – cena oferty – 

88.684,89 zł 

- w zakresie części 4: Przedsiębiorstwo Komunikacji  Samochodowej w Ostrowie 

Wielkopolskim  Sp. z o.o. , ul. Batorego 35, 63-400 Ostrów Wielkopolski – cena oferty – 

87.608,30 zł. 

e) „Razem z szansą – wzrost dostępności usług opiekuńczych i wsparcie opiekunów 

faktycznych w Gminie Kępno”- zakup i dostawa wyposażenia. 

Ogłoszony: 5 sierpnia 2019 r., termin otwarcia ofert: 19 sierpnia 2019 r. 

Wpłynęły 2 oferty: 

1) RONOMED Sp. z o.o. Sp.k., ul. Przyjaźni 52/1U, 53-030 Wrocław – cena oferty - 

44.336,94 zł 

2) HORECA TEAM  Izabela Krotla, Sokolniki 2, 55-340 Udanin – cena oferty - 

53.495,46 zł 

Zamawiający, w dniu 30 sierpnia 2019 r. po rozpatrzeniu ofert postanowił powierzyć 

wykonanie zadania wykonawcy: RONOMED Sp. z o.o. Sp.k., ul. Przyjaźni 52/1U, 53-030 

Wrocław. 

f) „Dowóz (z odwozem) uczniów do szkół (ze szkół) w roku szkolnym 2019/2020 w dni 

zajęć szkolnych na terenie Gminy Kępno - dowóz i odwóz uczniów do Szkoły 

Podstawowej Nr 3 w Kępnie” 

Ogłoszony: 12 sierpnia 2019 r., termin otwarcia ofert: 20 sierpnia 2019 r. 

Wpłynęły 2 oferty: 

1) Usługi Transportowo – Budowlane Sprzedaż Żwiru - Piasku Tomasz Sarnowski, ul. 

Przy Torach 5, 63-604 Baranów – cena oferty – 75.014,10 zł 

2) Przedsiębiorstwo Komunikacji  Samochodowej w Ostrowie Wielkopolskim  Sp. z o.o., 

, ul. Batorego 35, 63-400 Ostrów Wielkopolski – cena oferty – 74.871,22 zł 

Zamawiający, w dniu 30 sierpnia 2019 r. po rozpatrzeniu ofert postanowił powierzyć 

wykonanie zadania wykonawcy: Przedsiębiorstwo Komunikacji  Samochodowej w 

Ostrowie Wielkopolskim  Sp. z o.o. , ul. Batorego 35, 63-400 Ostrów Wielkopolski. 



 

4.4. Przetargi unieważnione:  

a) „Remont Szatni Sportowych w Kępnie i Mikorzynie” 

Ogłoszony: 27 czerwca 2019 r., termin otwarcia ofert: 12 lipca 2019 r. 

Wpłynęła jedna oferta: Korporacja „BUDONIS” Sp. z o.o. Spółka Jawna, ul. Towarowa 

9, 63-600 Kępno – cena oferty – 355 575,62 zł. Zamawiający w dniu 15.07.2019 r. 

unieważnił postępowanie. Postępowanie zostało unieważnione na mocy art. 93 ust. 1 pkt. 4 

Pzp. Cena najkorzystniejszej oferty złożonej w postępowaniu przewyższa kwotę, którą 

Zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia.   

 

b) „Dowóz (z odwozem) uczniów do szkół (ze szkół) w roku szkolnym 2019/2020 w 

dni zajęć szkolnych na terenie Gminy Kępno oraz do Zespołu Szkół Specjalnych 

w Słupi pod Kępnem” 

Ogłoszony: 29 lipca 2019 r., termin otwarcia ofert: 08 sierpnia 2019 r. 

Postępowanie zostało unieważnione w zakresie części 1 i 3 na mocy art. 93 ust. 1 pkt. 4 Pzp. 

Cena najkorzystniejszej oferty złożonej w postępowaniu przewyższa kwotę, którą 

Zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia.   

 

4.5. Podpisane umowy 

 

a) W dniu 17 lipca 2019 r. gmina Kępno podpisała umowę z Województwem Wielkopolskim 

o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

współfinansowanie projektu pn. „Remont świetlicy wiejskiej w Domaninie” w ramach 

programu Wielkopolska Odnowa Wsi 2013 – 2020” - IX edycja konkursu „Pięknieje 

wielkopolska wieś”, kwota udzielonej dotacji 30 000,00 zł. 

b) W dniu 17 lipca 2019 r. gmina Kępno podpisała umowę z Województwem Wielkopolskim 

o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

współfinansowanie projektu pn. „Remont świetlicy wiejskiej w Kierzenku” w ramach 

programu Wielkopolska Odnowa Wsi 2013 – 2020” - IX edycja konkursu „Pięknieje 

wielkopolska wieś”, kwota udzielonej dotacji 23 000,00 zł.  



 

c) W dniu 19.08.2019 r. podpisano umowę z firmą BRACIA MAMCZAK S.C., ul. Ruchu 

Oporu 2, 63-600 Kępno na wykonanie zadania pn. Remont szatni sportowej w Kępnie – cześć 

I - projekt w ramach programu Szatnia na medal. Wartość przedmiotu umowy – 131 515,28 

zł, Planowany termin wykonania 29.11.2019 r. 

 

d) W dniu 19.08.2019 r. podpisano umowę z firmą BRACIA MAMCZAK S.C., ul. Ruchu 

Oporu 2, 63-600 Kępno na wykonanie zadania pn. Remont szatni sportowej w Mikorzynie – 

cześć II - projekt w ramach programu Szatnia na medal. Wartość przedmiotu umowy – 

133 213,51  zł, planowany termin wykonania 29.11.2019 r. 

 

e) W dniu 22.08.2019 r. podpisano umowę z firmą Usługi Blacharsko – Dekarskie Marek 

Płócienniczak z siedzibą Topola Osiedle, ul. Leśna 12a, 63-421 Przygodzice, na wykonanie 

zadania pn. Remont świetlicy wiejskiej w Domaninie (projekt współfinansowany przez 

Samorząd  Województwa Wielkopolskiego w ramach programu Wielkopolska Odnowa Wsi 

2013 – 2020” - IX edycja konkursu „Pięknieje wielkopolska wieś”). Wartość przedmiotu 

umowy – 98 494,41 zł, kwota dotacji – 30 000,00 zł. Planowany termin wykonania 

15.10.2019 r. 

f) W dniu 22.08.2019 r. podpisano umowę z firmą BRACIA MAMCZAK S.C., ul. Ruchu 

Oporu 2, 63-600 Kępno na wykonanie zadania pn. Remont świetlicy wiejskiej w Kierzenku 

(projekt współfinansowany przez Samorząd Województwa Wielkopolskiego w ramach 

programu Wielkopolska Odnowa Wsi 2013 – 2020” - IX edycja konkursu „Pięknieje 

wielkopolska wieś”). Wartość przedmiotu umowy – 48 769,50 zł., kwota dotacji – 23 000,00 

zł. Planowany termin wykonania 15.10.2019 r. 

 

g) W dniu 28.08.2019 r. podpisano z firmą HERKULES Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością Spółka komandytowa z siedzibą ul. Pogorska 34C, 32-500 Chrzanów 

umowę na wykonanie zadania pn. „Budowa całorocznej infrastruktury sportowo - 

rekreacyjnej na terenie Gminy Kępno – Otwarte Strefy Aktywności  (OSA) 2019”. Zadanie 

dofinansowane jest przez Ministerstwo Sportu i Turystyki ze środków Funduszu Rozwoju 

Kultury Fizycznej. Wartość przedmiotu umowy – 149 073,54 zł brutto, kwota dotacji – 73 

800,00 zł., termin wykonania 01.10.2019 r. 

 

h) W dniu 29.08.2019 r. podpisano umowę z Ministerstwem Sportu i Turystyki o 

dofinansowanie ze środków funduszu rozwoju kultury fizycznej zadania inwestycyjnego w 



ramach programu małej infrastruktury sportowo – rekreacyjnej o charakterze 

wielopokoleniowym – Otwarte strefy Aktywności (OSA ) edycja 2019 – kwota udzielonego 

dofinansowania to 73 800, 00 zł. 

 

i) W dniu 05.09.2019 r. podpisano umowę z firmą RONOMED Spółka z o. o Sp. 

komandytowa z siedzibą ul. Przyjaźni 52/1U, 53-030 Wrocław na wykonanie zadania 

inwestycyjnego pn.: „Razem z szansą – wzrost dostępności usług opiekuńczych  

i wsparcie opiekunów faktycznych w Gminie Kępno”- zakup i dostawa wyposażenia, wartość 

zadania 44 336,94 zł., planowany termin wykonania zadania 20.09.2019 r. 

 

 

j) W dniu 13.07.2019r podpisano umowę na wykonanie zagospodarowania terenu w szkole 

podstawowej nr 3  w Kępnie w ramach zadania inwestycyjnego „Przerwa Marzeń - adaptacja 

dziedzińca szkolnego przy Szkole Podstawowej nr 3 w Kępnie ” w ramach Budżetu 

Obywatelskiego.  w ramach zadania zastaną zamontowane urządzenia małej architektury. 

 

k) Podpisano umowę pożyczki na Termomodernizację dla budynku Przedszkola 

Samorządowego nr 5 w Kępnie i Szkoły Podstawowej w Mikorzynie. Umowa o udzielenie 

pożyczki JESSICA 2 ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 

2014-2020. Oś Priorytetowa 3: Energia, Działanie 3.2 – Poprawa efektywności energetycznej 

w sektorze publicznym i mieszkaniowym, Poddziałanie 3.2.2 – Kompleksowa modernizacja 

energetyczna budynków użyteczności publicznej i wielorodzinnych budynków mieszkalnych 

– instrumenty finansowe. 

l) Podpisano umowę pożyczki na Termomodernizację budynku przy ul. Solidarności w 

Kępnie. Umowa o udzielenie pożyczki JESSICA 2 ramach Wielkopolskiego Regionalnego 

Programu Operacyjnego na lata 2014-2020. Oś Priorytetowa 3: Energia, Działanie 3.2 – 

Poprawa efektywności energetycznej w sektorze publicznym i mieszkaniowym, Poddziałanie 

3.2.2 – Kompleksowa modernizacja energetyczna budynków użyteczności publicznej i 

wielorodzinnych budynków mieszkalnych – instrumenty finansowe 

 

 

4.6. Zadania inwestycyjne:  

a) Budowa drogi gminnej w Mikorzynie.  

Zadanie obejmowało wykonanie jezdni asfaltowej drogi w Mikorzynie o długości 481 m. 

Generalnym wykonawcą robót była firma Iterbud Bartosz Kosecki z Kalisza. Termin 



realizacji: 6 tygodni od dnia podpisania umowy. Umowa z dnia 11 czerwca 2019r. Wartość 

robót 220 897,98 zł brutto. 

 

b) Budowa drogi gminnej w Mikorzynie – Osiedle.  

Zadanie obejmowało wykonanie jezdni asfaltowej drogi w Mikorzynie o długości 583 m. 

Generalnym wykonawcą robót było Kępińskie Przedsiębiorstwo Drogowo-Mostowe S.A. 

z Kępna. Termin realizacji: 6 tygodni od dnia podpisania umowy. Umowa z dnia 9 lipca 

2019r. Wartość robót 349 285,97 zł brutto. 

 

c) W ramach państwowego funduszu celowego pod nazwą „Fundusz Dróg Samorządowych” 

Gmina Kępno uzyskała dofinansowanie na zadanie Budowa drogi do ZZO Olszowa – etap II” 

w kwocie 1 358 744,00 zł co stanowi 50% wartości zadania. Zadanie obejmuje wykonanie 

drogi o nawierzchni asfaltowej o długości 1,117 km szerokości 6m. 

 

d) Gmina Kępno uzyskała dofinansowanie z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na zadanie 

„Przebudowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych w Świbie” w wysokości do 90% kosztów 

w kwocie 97 600,00 zł. 

 

e) Rozbudowa Szkoły Podstawowej w Krążkowach (budowa sali gimnastycznej). 

Wykonywane są roboty budowlane związane z realizacją rozbudowy Szkoły Podstawowej w 

Krążkowach. Inwestycję realizuje Andrzej Połomski prowadzący działalność pod firmą 

Zakład Projektowo-Budowlany „PROJEKTOBUD” Kępno Andrzej Połomski. Realizacja 

inwestycji dotyczy rozbudowy Szkoły o salę gimnastyczną wraz z zapleczem sanitarnym oraz 

wykonanie dwóch sal lekcyjnych.  Obecnie prowadzone są roboty wykończeniowe, instalacje 

elektryczne, instalacje sanitarne. Wartość kontraktu 3 294 233,64 zł. Planowany termin 

zakończenia robót budowlanych  - 15 kwietnia 2020 roku. 

 

f) Klub Seniora i Centrum Wsparcia Opiekunów.  

Zakończono wykonywanie robót budowlanych  związany z realizacją II etapu zadania 

inwestycyjnego pn. „Budowa Klubu Seniora i Centrum Wsparcia Opiekunów w Kępnie”. 

Roboty budowlane wykonuje Korporacja BUDONIS Sp. z o.o. Spółka Jawna, z siedzibą w 

Kępnie. Wartość kontraktu 3 321 000,00 zł. Gmina Kępno otrzymała dotację na realizację 

inwestycji ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach 

Wielkopolskiego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020 w kwocie 1 847 033,00 zł. 

Budynek dostosowany będzie do użytkowania przez osoby o ograniczonej zdolności 



poruszania się z możliwością korzystania ze sprzętów rehabilitacyjnych oraz integracji osób 

w nim przebywających. Dokonano zakupu wyposażenia wymienionego we wniosku o 

dofinansowanie. Budynek zyskał decyzje na użytkowanie wydaną przez Powiatowego 

Inspektora nadzoru Budowlanego w Kępnie. 

 

g) Zakończono roboty budowlane związane z wydzieleniem i oddymianie klatki schodowej w 

Przedszkolu  Samorządowym w Mikorzynie. Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma BRACIA 

MAMCZAK S.C., ul. Ruchu Oporu 2 na kwotę 79 888,50zł. 

 

h) Zakończono montaż tyrolki na placu zabaw przy szpitalu. Najkorzystniejszą ofertę założyła 

firma Buglo Place Zabaw Sp. z o. o. Sp. k., z siedzibą w Koszalinie na kwotę 46 000,00 zł.  

 

 

5. FINANSE I BUDŻET GMINY 

                  

                    W okresie sprawozdawczym Burmistrz podpisał 8 zarządzeń: 

1. Nr  113/2019 z dnia 17 lipca 2019 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy  

Kępno na 2019 rok.   

W/w zarządzenie stanowi  załącznik  do informacji. 

2. Nr  119/2019 z dnia 29 lipca 2019 roku w sprawie zasad rachunkowości stosowanych przy 

realizacji projektu pn. „Rozwój oferty przedszkolnej na obszarach wiejskich Gminy Kępno” 

nr umowy RPWP.08.01.01-30-0048/18 współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-

2020. 

 

3. Nr  123/2019 z dnia 31 lipca 2019 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy  

Kępno na 2019 rok.   

W/w zarządzenie stanowi  załącznik  do informacji. 

4. Nr  127/2019 z dnia 6 sierpnia 2019 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy  

Kępno na 2019 rok.   

W/w zarządzenie stanowi  załącznik  do informacji. 



5. Nr  131/2019 z dnia 14 sierpnia 2019 roku w sprawie sprostowania błędu pisarskiego  w 

zarządzeniu Nr 127/2019 Burmistrza Miasta i Gminy Kępno z dnia 6 sierpnia 2019 r. w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Kępno na 2019 rok. 

W/w zarządzenie stanowi  załącznik  do informacji. 

6. Nr  134/2019 z dnia 20 sierpnia 2019 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy  

Kępno na 2019 rok.   

W/w zarządzenie stanowi  załącznik  do informacji. 

7. Nr  145/2019 z dnia 30 sierpnia 2019 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy  

Kępno na 2019 rok.   

W/w zarządzenie stanowi  załącznik  do informacji. 

8. Nr  146/2019 z dnia 30 sierpnia 2019 roku zmieniające zarządzenie w sprawie planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych Gminie 

Kępno odrębnymi ustawami na 2019 rok. 

W/w zarządzenie stanowi  załącznik  do informacji. 

 

 

6. SPOTKANIA BURMISTRZA MIASTA I GMINY KĘPNO 

 

6.1. W dniu 15 lipca przyjmowałem klientów. 

 

Następnie wraz z I Zastępcą Burmistrza uczestniczyłem w obradach X Sesji Rady Miejskiej. 

 

6.2. W dniu 16 lipca I Zastępca Burmistrza prowadził naradę kierownictwa Urzędu. 

 

Następnie I Zastępca Burmistrza uczestniczył w spotkaniu w sprawie przebudowy i remontu 

budynku Samorządowej Biblioteki Publicznej w Kępnie zlokalizowanej przy ul. Kościuszki 

7. Inwestycję realizuje konsorcjum firmy ITEO TECHNOLOGY Sp. z o. o. z Pszczyny. 

Kontrakt opiewa na kwotę 3 027 423 zł. Biblioteka na remont budynku uzyskała 

dofinansowanie w wysokości 1 010 229 zł w ramach Narodowego Programu Rozwoju 

Czytelnictwa, organizowanego przez Instytut Książki, Priorytet 2 „Infrastruktura Bibliotek 

2016 – 2020”. 



W spotkaniu udział wzięli przedstawiciele firmy ITEO TECHNOLOGY Sp. z o.o., A. Dürr – 

Inspektor Nadzoru Inwestorskiego, D. Gryczewska, Konserwator Zabytków, R. Kula, 

Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju. 

 

6.3.  W dniu 17 lipca prowadziłem cykliczne spotkanie z prezesami spółek komunalnych 

Gminy Kępno. Tematem spotkania były bieżące sprawy i działania podejmowane przez 

spółki. 

 

W tym dniu gościłem w Ratuszu K. Grabowskiego, Wicemarszałka Województwa 

Wielkopolskiego. Wspólnie z J. Ciesielskim, Skarbnikiem Miasta i Gminy podpisaliśmy 

umowę na dofinansowanie inwestycji w ramach konkursu pn. „Pięknieje Wielkopolska Wieś". 

 

6.4.  W dniu 18 lipca wraz z I Zastępcą Burmistrza oraz K. Kołcio-Kraus, Sekretarzem Miasta 

i Gminy Kępno spotkałem się z K. Pilarczyk-Dworaczyńską, Prezesem Zarządu Spółki 

„Projekt Kępno" Sp. z o. o. oraz W. Rozdolskim, Prezesem Zarządu Stowarzyszenia PKPS 

„Siatkarz" Oleśnica. Spotkanie dotyczyło organizacji wydarzeń sportowych, w szczególności 

imprezy pn. „Giganci siatkówki”. 

 

Następnie spotkałem się z M. Maślanką, kierownikiem  Rejonu Dystrybucji Gazu w Kępnie 

Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o. o. Tematem spotkania były planowane do realizacji 

przez spółkę inwestycje na terenie Gminy Kępno. 

 

6.5. W dniu 19 lipca spotkałem się z A. Śniegocką, Wicestarostą Kępińskim. Spotkanie 

dotyczyło współpracy między samorządami, w szczególności omówienia porozumienia 

pomiędzy Gminą Kępno a Powiatem Kępińskim w zakresie remontu ulicy Dworcowej.  

Tego dnia wraz z I Zastępcą Burmistrza gościłem P. Jędrowiaka, Burmistrza Ostrzeszowa. 

Tematem spotkania były doświadczenia Gminy Kępno w zakresie funkcjonowania gospodarki 

odpadami.  

 

6.6. W dniu 22 lipca prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 

Następnie przyjmowałem klientów. 

 



6.7. W dniu 23 lipca w towarzystwie K. Muchy, Zastępcy Burmistrza Namysłowa oraz D. 

Dyli, inspektora WGKNOŚiPP, miałem przyjemność uczestniczyć w spotkaniu z A. Bittel, 

Podsekretarzem Stanu Ministerstwa Infrastruktury w Warszawie, dotyczącym nieodpłatnego 

przekazania na rzecz gmin nieczynnej linii kolejowej Kępno-Namysłów oraz terenów i 

budynku po byłym Dworcu Zachodnim w Kępnie. 

 

6.8. W dniu 24 lipca prowadziłem cykliczne spotkanie z prezesami spółek komunalnych 

Gminy Kępno. Tematem spotkania były bieżące sprawy i działania podejmowane przez 

spółki. 

Tego dnia spotkałem się z M. Żurecką, Kierownikiem MGOPS w Kępnie. Spotkanie 

dotyczyło ukończenia prac związanych z budową Klubu Seniora i Centrum Wsparcia 

Opiekunów w Kępnie oraz bieżącej działalności MGOPS, w tym pozyskanych kolejnych 

środków zewnętrznych. W spotkaniu uczestniczyła K. Kołcio-Kraus, Sekretarz Miasta i 

Gminy Kępno oraz R. Kula, Z-ca Naczelnika Wydziału Rozwoju.  

Tego dnia moim gościem był Senator Ł. Mikołajczyk. Rozmawialiśmy o planach 

inwestycyjnych związanych z rewitalizacją centrum Kępna, a więc parku miejskiego, parku 

starościańskiego i budynku po byłej synagodze. Tematem spotkania były również trudne dla 

samorządów w całym kraju sprawy reformy edukacji i gospodarowania odpadami. 

Następnie uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego OSP RP. 

Podczas posiedzenia omówiono podział dotacji na poszczególne jednostki OSP oraz zasady 

zabezpieczenia imprez organizowanych przez Gminę. Zgłaszane były również propozycje 

wniosków do budżetu na 2020 rok. Ponadto omówione zostało wykonanie budżetu w zakresie 

działalności OSP za I półrocze 2019 r. oraz sprawy bieżącej działalności jednostek. 

 

6.9. W dniu 25 lipca uczestniczyłem w spotkaniu z K. Diduchem, przewodniczącym Rady 

Nadzorczej Spółki Energetyka Cieplna Kępno. Tematem spotkania była bieżąca działalność 

spółki i planowane inwestycje.  

Następnie wraz z I Zastępcą Burmistrza spotkałem się z R. Pielesem, Prezesem Zarządu 

Spółki Towarzystwo Budownictwa Społecznego Sp. z o. o. w sprawie mieszkaniowego 

zasobu Gminy Kępno. W spotkaniu uczestniczyli M. Piętka, Naczelnik WGKNOŚiPP oraz W. 

Płocharz, Radca Prawny. 

 



6.10. W dniu 26 lipca wraz z I Zastępcą Burmistrza spotkałem się z R. Skibą, Prezesem 

Spółdzielni Mieszkaniowej i W. Gawłem, Wiceprezesem Spółdzielni Mieszkaniowej. 

Tematem spotkania były zmiany w systemie gospodarowania odpadami oraz dostawa ciepłej 

wody użytkowej do budynków spółdzielni mieszkaniowej z Energetyki Cieplnej i bieżące 

sprawy spółdzielni. 

W spotkaniu uczestniczyli: M. Misała, Prezes Zarządu Spółki „Wodociągi Kępińskie" Sp. z o. 

o. oraz K. Komorowski, Zastępca Naczelnika WGKNOŚiPP. 

W tym dniu spotkałem się z dziećmi z Gminy Kępno, które zakończyły ,,Zielone Wakacje 

z profilaktyką”. W dwóch turnusach udział wzięło ogółem 120 dzieci z klas I – IV szkół 

Gminy Kępno. 

Tego dnia podpisałem umowę na przebudowę chodników przy ulicy Warszawskiej i Lipowej 

w Kępnie. Wykonawcą robót jest Firma J. Majorek P.P.U.H. „Steinbudex-J.M.” ze Świdnicy. 

Koszt inwestycji to 771.446,91 zł. 

Następnie wraz z I Zastępcą Burmistrza oraz M. Misałą, Prezesem Zarządu Spółki 

„Wodociągi Kępińskie" Sp. z o. o. dokonaliśmy przeglądu inwestycji w Kępnie. Aktualny 

stan prac sprawdziliśmy na miejscu razem z wykonawcami: Firmą „Elektromex” oraz 

wykonawcą chodników – Firmą Jerzy Majorek P.P.U.H. „Steibudex-J.M.” 

Tego dnia w godzinach wieczornych na kępińskim Rynku wspólnie z mieszkańcami 

obejrzałem film „Bohemian Rhapsody” w kinie plenerowym, który przyciągnął tłumy 

widzów. 

6.11. W dniu 27 lipca udzieliłem ślubów cywilnych dwóm parom: Marcelinie i Sebastianowi 

oraz Annie i Grzegorzowi. 

 

6.12. W dniu 29 lipca przyjmowałem klientów. 

 

6.13. W dniu 30 lipca wraz z I Zastępcą Burmistrza spotkałem się z dyrektorami instytucji 

kultury oraz prezesami spółek komunalnych. Tematem spotkania były bieżące sprawy i 

działania podejmowane przez spółki i instytucje kultury. 

 

Następnie prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 

 



6.14. W dniu 31 lipca spotkałem się z Jakubem Kaczmarkiem, Kierownikiem Delegatury w 

Kaliszu Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska. Tematem spotkania była  decyzja 

WIOŚ dotycząca zagospodarowania nielegalnych składowisk odpadów w Kępnie. 

 

6.15. W dniu 1 sierpnia wraz z I Zastępcą Burmistrza spotkałem się z R. Kieruzalem, Starostą 

Kępińskim, A. Śniegocką, Wicestarostą. Tematem spotkania było uzgodnienie treści 

porozumienia oraz rozwiązań technicznych związanych z przebudową ulicy Dworcowej w 

Kępnie. W spotkaniu uczestniczył M. Misała, Prezes Zarządu Spółki „Wodociągi Kępińskie" 

Sp. z o. o. oraz R. Kula, Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju. 

Tego dnia I Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Kępno podpisał umowę notarialną 

dotyczącą zamiany nieruchomości gruntowych położonych w Domaninie. 

 

W tym dniu wraz z I Zastępcą Burmistrza oraz A. Stachowiakiem, Przewodniczącym Rady 

Miejskiej, złożyliśmy kwiaty pod Pomnikiem na Rynku uczciliśmy obchody 75. rocznicy 

wybuchu Powstania Warszawskiego. 

 

6.16. W dniu 2 sierpnia wraz z I Zastępcą Burmistrza, J. Ciesielskim, Skarbnikiem Miasta i 

Gminy oraz R. Pielesem, Prezesem Zarządu Spółki Towarzystwo Budownictwa Społecznego 

Sp. z o. o. podpisaliśmy umowę pożyczki z Programu Jessica 2 w Banku Gospodarstwa 

Krajowego w Poznaniu. Umowa dotyczy termomodernizacji budynku komunalnego przy ul. 

Solidarności. 

 

6.17. W dniu 5 sierpnia spotkałem się z W. Rozdolskim, Prezesem Zarządu Stowarzyszenia 

PKPS „Siatkarz" Oleśnica. Spotkanie dotyczyło organizacji wydarzeń sportowych, w 

szczególności imprezy pn. „Giganci siatkówki”. 

 

Następnie przyjmowałem klientów. 

 

W tym dniu prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 

 

Na koniec dnia spotkałem się z Radą Sołecką Wsi Rzetnia oraz z Markiem Hurnym, prezesem 

OSP Rzetnia w sprawie organizacji Dożynek Gminnych.  



W spotkaniu uczestniczyli: K. Kołcio-Kraus, Sekretarz Miasta i Gminy w Kępnie, A. Szydlik, 

zastępca naczelnika Wydziału AiKS, R. Mróz, Komendant Straży Miejskiej oraz S. Humelt, 

inspektor w Wydziale AiKS. 

 

6.18. W dniu 6 sierpnia wraz z I Zastępcą Burmistrza spotkałem się z dyrektorami instytucji 

kultury oraz prezesami spółek komunalnych. Tematem spotkania były bieżące sprawy i 

działania podejmowane przez spółki i instytucje kultury. 

 

Następnie udałem się do redakcji Radia Sud, gdzie udzieliłem wywiadu radiowego. Tematem 

rozmowy na antenie były prowadzone inwestycje oraz bieżące sprawy kępińskiego 

samorządu.  

W tym dniu wspólnie z I Zastępcą Burmistrza uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji 

Budżetowej. 

6.19. W dniu 7 sierpnia spotkałem się z M. Maślanką, kierownikiem Rejonu Dystrybucji 

Gazu w Kępnie Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o. o. Tematem spotkania były planowane 

do realizacji przez spółkę inwestycje na terenie Gminy Kępno. 

 

W tym dniu I Zastępca Burmistrza spotkał się z P. Lisewskim oraz M. Lasiak, 

przedstawicielami firmy Maximus Broker Sp. z o. o. Toruń w sprawie przedstawienia 

wyników audytu ubezpieczeniowego. W spotkaniu uczestniczył J. Ciesielski, Skarbnik Miasta 

i Gminy w Kępnie. 

 

Tego dnia miałem zaszczyt gościć Posłankę B. Henczycę. Podczas spotkania rozmawialiśmy 

o prowadzonych w mieście zadaniach inwestycyjnych i najbliższych planach w tym zakresie. 

 

W tym samym czasie I Zastępca Burmistrza spotkał się z M. Hojeńskim, dyrektorem 

Powiatowego Zarządu Dróg w Kępnie, w sprawie przebudowy drogi powiatowej ul. 

Dworcowej w Kępnie. W spotkaniu udział wzięła K. Węgrzyn, inspektor w Wydziale 

Rozwoju. 

 

Na koniec dnia uczestniczyłem w Gminnej Radzie Seniorów. Spotkanie miało charakter 

podsumowujący pierwszą kadencję działalności Rady.  

 

6.20. W dniu 8 sierpnia udałem się do siedziby spółki TBS Kępno Sp. z o. o. na spotkanie z 

R. Pielesem, prezesem Zarządu Spółki. Spotkanie dotyczyło zaawansowania procesu 



projektowania oraz pozyskania finansowania z przeznaczeniem na budowę budynku 

wielorodzinnego przy ul. Granicznej w Kępnie. 

 

Tego dnia I Zastępca Burmistrza spotkał się z przedstawicielami firmy ITEO TECHNOLOGY 

Sp. z o. o. z Pszczyny w sprawie przebudowy i remontu budynku Samorządowej Biblioteki 

Publicznej w Kępnie zlokalizowanej przy ul. Kościuszki 7.  

 

6.21. W dniu 9 sierpnia I Zastępca Burmistrza udał się do Starostwa Powiatowego na 

spotkanie z R. Kieruzalem, Starostą Kępińskim, oraz A. Śniegocką, Wicestarostą. Spotkanie 

dotyczyło wspólnych inwestycji drogowych. 

 

6.22. W dniu 11 sierpnia wraz z I Zastępcą Burmistrza udałem się do Rzetni, gdzie 

uczestniczyliśmy w dożynkach Gminno-Parafialnych. 

6.23. W dniu 12 sierpnia w Ratuszu miałem zaszczyt gościć profesora J. Babiaka. Podczas 

spotkania otrzymałem od profesora księgę „Człowiek, Gospodarka, Społeczeństwo: księga 

jubileuszowa dedykowana profesorowi Jerzemu Babiakowi” z życzeniami dalszych sukcesów 

w modernizacji Kępna. 

 

W tym czasie I Zastępca Burmistrza udał się do Starostwa Powiatowego na spotkanie w 

sprawie uzgodnienia rozwiązań technicznych związanych z przebudową ulicy Dworcowej w 

Kępnie. W spotkaniu udział wzięła K. Węgrzyn, inspektor w Wydziale Rozwoju. 

 

Tego dnia przyjmowałem klientów. 

Następnie prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 

W tym dniu wraz z I Zastępcą Burmistrza spotkałem się z prezesami spółek komunalnych. 

Tematem spotkania były bieżące sprawy i działania podejmowane przez spółki. 

 

6.24. W dniu 13 sierpnia wraz z B. Bieniakiem, prezesem Zarządu Spółki „Energetyka 

Cieplna" Sp. z o. o., udałem się do Warszawy na spotkanie w Narodowym Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej. Tematem spotkania były inwestycje sprzyjające ochronie 

środowiska oraz rozbudowie sieci wodno-kanalizacyjnej i cieplnej. 

 



6.25. W dniu 17 sierpnia spotkałem się z M. Koppenberg, prezesem Zarządu Spółki ZZO 

Olszowa, M. Misałą, prezesem Zarządu Spółki Wodociągi Kępińskie Sp. z o. o. oraz M. 

Bieniakiem, prezesem Zarządu Spółki „Energetyka Cieplna" Sp. z o. o. Spotkanie dotyczyło 

zagospodarowania odpadów gromadzonych w ZZO Olszowa oraz osadów ściekowych z 

oczyszczalni ścieków w celu dalszego wykorzystywania do produkcji ciepła i energii 

elektrycznej przez Spółkę Energetyka Cieplna Kępno. 

 

6.26. W dniu 15 sierpnia w Święto Wojska Polskiego przed Grobem Nieznanego Żołnierza 

wraz z harcerzami Hufca ZHP oraz Związkiem Strzeleckim złożyłem hołd polskim 

żołnierzom na pamiątkę zwycięskiej Bitwy Warszawskiej. 

Tego dnia udałem się do Szklarki Mielęckiej by świętować Parafialno-Wiejskie Dożynki 

zorganizowane przez sołectwa Osiny i Szklarka Mielęcka.  

Następnie w Myjomicach uczestniczyłem w uroczystej Mszy Świętej, podczas której 

wprowadzono do dekanatu kępińskiego Relikwię Św. Jana Pawła II. Uroczystościom 

przewodniczył metropolita lwowski arcybiskup Mieczysław Mokrzycki, który wprowadził 

Relikwię I Stopnia do Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Józefa Oblubieńca NMP i 

Wszystkich Świętych w Myjomicach. 

 

6.27. W dniu 19 sierpnia podpisałem umowę z W. Mamczakiem, przedstawicielem firmy 

„BRACIA MAMCZAK” S.C.,  na remont szatni KKS Polonia Kępno oraz szatni w 

Mikorzynie. Gmina na modernizację tych obiektów pozyskała dofinansowanie z programu 

„Szatnia na Medal” w wysokości 98 264,77 zł z Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Wielkopolskiego. Całkowity koszt remontów szatni to 264 728,79 zł. 

Następnie przyjmowałem klientów. 

 

6.28. W dniu 20 sierpnia wraz z I Zastępcą Burmistrza spotkałem się z prezesami spółek 

komunalnych. Tematem spotkania były bieżące sprawy i działania podejmowane przez spółki. 

 

Następnie prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 

 



6.29. W dniu 21 sierpnia wraz z I Zastępcą Burmistrza spotkałem się z W. Rozdolskim, 

Prezesem Zarządu Stowarzyszenia PKPS „Siatkarz" Oleśnica. Spotkanie dotyczyło 

organizacji wydarzeń sportowych, w szczególności imprezy pn. „Giganci siatkówki”. 

 

Tego dnia wraz z I Zastępcą Burmistrza oraz J. Ciesielskim, Skarbnikiem Miasta i Gminy w 

Kępnie udałem się do Starostwa Powiatowego by podpisać umowę partnerską z Powiatem 

Kępińskim oraz Spółką „Wodociągi Kępińskie” Sp. z o. o. w sprawie współdziałania w 

zakresie przyszłej realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej – ulica Dworcowa w 

Kępnie”. Zadanie realizowane będzie w ramach „Programu Funduszu Dróg 

Samorządowych”. 

 

Następnie wraz z I Zastępcą Burmistrza uczestniczyłem w spotkaniu z T. Rogackim, 

pośrednikiem ubezpieczeniowym z Kancelarii Brokerskiej. 

Spotkanie dotyczyło współpracy z Kancelarią w sprawie ubezpieczeń majątku i OC Gminy. 

W spotkaniu uczestniczył J. Ciesielski, Skarbnik Miasta i Gminy w Kępnie. 

 

6.30. W dniu 22 sierpnia gościłem w Radiu Wrocław, gdzie podczas audycji radiowej na 

żywo rozmawiałem z redaktorem prowadzącym o trzeciej edycji Festiwalu Trzech Kultur w 

Kępnie. 

 

W tym czasie I Zastępca Burmistrza spotkał się A. Dürr - Inspektor Nadzoru Inwestorskiego 

oraz M. Wieczorek- dyrektor Samorządowej Biblioteki Publicznej w Kępnie. Spotkanie 

dotyczyło przebudowy i remontu budynku Samorządowej Biblioteki Publicznej w Kępnie 

zlokalizowanej przy ul. Kościuszki 7. 

 

Następnie I Zastępca Burmistrza spotkał się z przedstawicielami firmy ITEO 

TECHNOLOGY Sp. z o. o. oraz M. Wieczorek, dyrektor Samorządowej Biblioteki Publicznej 

w Kępnie.  Spotkanie dotyczyło remontu i przebudowy Samorządowej Biblioteki Publicznej 

w Kępnie. Inwestycję realizuje konsorcjum firmy ITEO TECHNOLOGY Sp. z o. o. z 

Pszczyny. Kontrakt opiewa na kwotę 3 027 423 zł. Biblioteka na remont budynku uzyskała 

dofinansowanie w wysokości 1 010 229 zł w ramach Narodowego Programu Rozwoju 

Czytelnictwa, organizowanego przez Instytut Książki, Priorytet 2 „Infrastruktura Bibliotek 

2016 – 2020”. W spotkaniu udział wziął R. Kula, zastępca naczelnika Wydziału Rozwoju. 

 



6.31. W dniu 23 sierpnia wspólnie z Poseł do Parlamentu Europejskiego A. Możdżanowską, 

posłami na Sejm RP: J. Mosińskim, T. Ławniczakiem, Senatorem RP Ł. Mikołajczykiem, 

Wiceministrem Infrastruktury R. Weberem, radną Sejmiku Województwa Wielkopolskiego M. 

Maląg oraz L. Markowską i M. Napierałą, dyrektorami oddziałów Wrocław-Opole oraz 

Poznań GDDKiA, symbolicznie otworzyliśmy II etap budowy obwodnicy Kępna. 

Całkowity koszt inwestycji to prawie 123 miliony złotych. Prace budowlane mają zakończyć 

się w czerwcu 2021 roku. 

 

W tym czasie I Zastępca Burmistrza spotkał się z J.  Majorek P.P.U.H. „Steinbudex-J.M.” oraz 

z przedstawicielami firmy „Elektromex”. Spotkanie dotyczyło przebudowy i remontu ulic 

Warszawskiej i Lipowej w Kępnie.  

 

Tego dnia uczestniczyłem w nardzie dyrektorów szkół i przedszkoli samorządowych Gminy 

Kępno. 

 

6.32. W dniu 24 sierpnia w sali Urzędu Stanu Cywilnego w Kępnie udzieliłem ślubu Wiktorii 

i Hubertowi.  

 

Tego dnia uroczyście obchodziłem Święto Plonów podczas Parafialno-Wiejskich Dożynek w 

Świbie. 

 

6.33. W dniu 25 sierpnia w kępińskim Kinie „Sokolnia” wziąłem udziałem w inauguracji 

trzeciej edycji Festiwalu Trzech Kultur. Podczas tego wydarzenia wszyscy zgromadzeni mieli 

możliwość obejrzenia filmu pt. „Austeria” oraz spotkania z Tomaszem. Raczkiem, krytykiem 

filmowym i publicystą. 

 

6.34. W dniu 26 sierpnia udałem się do Poznania, gdzie gościłem w studiu TVP 3 Poznań by 

wystąpić w programie na żywo „Witaj Wielkopolsko” i porozmawiać o III Festiwalu Trzech 

Kultur w Kępnie.  

 

Tego dnia spotkałem się z J. Kosińskim, prezesem Zarządu Spółki INEA S.A. Spotkanie 

dotyczyło rozbudowy sieci światłowodowej przy ul. Zielonej, ul. Lipcowej, ul. 21 Stycznia 

oraz ul. Warszawskiej 

 



6.35.  W dniu 27 sierpnia spotkałem się z dyrektorami instytucji kultury oraz prezesami 

spółek komunalnych Gminy Kępno. Tematem spotkania były bieżące sprawy i działania 

podejmowane przez instytucje kultury i spółki. 

 

Następnie prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 

 

Tego dnia uczestniczyłem w Radzie Nadzorczej Spółki „Wodociągi Kępińskie” Sp. z o. o., 

której tematem była sytuacja finansowa Spółki oraz prowadzone przez nią inwestycje . 

 

W tym dniu przyjmowałem klientów. 

 

Następnie uroczyście wręczyłem nauczycielom akty nadania stopnia awansu zawodowego 

oraz nominacje dla nowo wybranych dyrektorów szkół.  

 

6.36. W dniu 28 sierpnia gościłem w Ratuszu K. Grabowskiego, Wicemarszałka 

Województwa Wielkopolskiego oraz przedstawicieli spółek wodnych z terenu powiatu 

kępińskiego. Podczas spotkania podpisana została umowa na dofinansowanie działalności 

spółek wodnych z terenu Powiatu Kępińskiego. Dofinansowanie przeznaczone zostanie na 

realizację robót, w tym bieżące utrzymanie urządzeń wodnych oraz dofinansowanie 

inwestycji. 

Województwo Wielkopolskie przeznaczyło dla spółek wodnych z naszego terenu 108 557 zł. 

Z tych środków skorzysta 14 spółek wodnych, czyli wszystkie działające na terenie Powiatu 

Kępińskiego. 

 

6.37.  W dniu 29 sierpnia z A. Śniegocką, Wicestarostą Kępińskim udałem się do Poznania na 

spotkanie z A. Niestrawską, Wicewojewodą Wielkopolskim. Podczas spotkania poruszyliśmy 

szereg istotnych tematów związanych z rozwojem obu samorządów. W zakresie realizacji 

przez gminny samorząd inwestycji drogowych rozmawialiśmy o dofinansowaniu do realizacji 

przebudowy ulicy Bohaterów Września w Kępnie. 

 

6.38. W dniu 30 sierpnia w ramach Festiwalu Trzech Kultur wraz z mieszkańcami Gminy 

Kępno oraz gośćmi odwiedzającymi nasze miasto miałem możliwość obejrzenia Spektaklu 



teatralnego Studia Sztuki Cieszyn pt. „Szlemiel”. Następnie odbył się koncert zespołu 

Accorient Klezmer Band. 

 

6.39. W dniu 31 sierpnia uroczyście złożyłem wiązanki pod Pomnikiem na kępińskim Rynku 

z okazji Dnia Solidarności i Wolności.  

Następnie miałem zaszczyt gościć w Ratuszu A. Możdżanowską, Poseł do Parlamentu 

Europejskiego. Podczas spotkania rozmawialiśmy o sprawach gospodarczych m.in. na temat 

budowy obwodnicy Kępna. Na koniec spotkania przekazałem Europosłance książkę „Dzieje 

Kępna. Od początku istnienia do 2015 r.” 

Tego dnia uczestniczyłem w Festiwalu Trzech Kultur w Kępnie. Główny dzień Festiwalu 

zainaugurowaliśmy wspólnie odtańczonym polonezem. Wieczorem na kępińskim Rynku 

miałem zaszczyt uczestniczyć w koncercie Stanisławy Celińskiej z zespołem pod 

kierownictwem M. Muraszko a następnie w koncercie zespołu Klezmafour.  

 

6.40. W dniu 1 września wziąłem udział w obchodach 80. rocznicy wybuchu II Wojny 

Światowej. Uroczystość rozpoczęła Msza Święta odprawiona w Kościele parafialnym pw. 

Świętego Marcina w Kępnie. Następnie odbył się przemarsz delegacji pod Pomnik na 

kępińskim Rynku, gdzie uroczyście złożyliśmy kwiaty i znicze.  Cześć ofiarom wojny 

oddaliśmy także pod tablicą przy Rondzie Kombatantów i przy Grobie Żołnierzy na 

cmentarzu parafialnym w Kępnie. 

6.41.  W dniu 2 września przyjmowałem klientów. 

 

6.42. W dniu 3 września spotkałem się z dyrektorami instytucji kultury oraz prezesami spółek 

komunalnych Gminy Kępno. Tematem spotkania były bieżące sprawy i działania 

podejmowane przez instytucje kultury i spółki. 

 

Następnie prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 

 

Tego dnia wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Mieszkaniowej, Polityki Społecznej, 

Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej w Kępnie. 

 



W tym dniu spotkałem się z organizatorami Dożynek Gminno-Parafialnych w Rzetni, aby 

podziękować i podsumować przygotowania oraz przebieg dożynek. 

W spotkaniu udział wzięli: M. Urbaniak, sołtys wsi Rzetnia, członkowie Rady Sołeckiej 

Rzetnia oraz KGW Rzetnia, T. Głowacz, przedstawiciel OSP Olszowa, S. Szych, 

przedstawiciel OSP Świba, I. Sufleta, dyrektor KOK, D. Leśniarek, pracownik KOK, A. 

Szydlik, zastępca naczelnika WAiKS oraz S. Humelt, inspektor WAiKS. 

 

6.43. W dniu 5 września wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Oświaty, Sportu i Promocji 

Rady Miejskiej w Kępnie. 

 

6.44. W dniu 6 września wziąłem udział w konferencji prasowej. Spotkanie z dziennikarzami 

dotyczyło przygotowania samorządu do roku szkolnego 2019/2020. 

Tego dnia w Muzeum Ziemi Kępińskiej im. T.P. Potworowskiego wziąłem udział w wystawie 

pt. „W pracowni artysty”. Ekspozycja prezentowała szkice Tadeusza Piotr Potworowskiego z 

różnych okresów twórczości malarza. Gościem honorowym wernisażu był Jan Potworowski, 

syn Tadeusza Piotra Potworowskiego. 

 

6.45. W dniu 7 września udzieliłem ślubu cywilnego parom: Gabrieli i Tomaszowi oraz 

Kamili i Łukaszowi. 

Tego dnia uczestniczyłem w uroczystości 90-lecia istnienia Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Kierznie. Jubileusz połączony został z poświęceniem nowego sztandaru. 

Na koniec dnia uczestniczyłem w imprezie „Lato na sportowo”. Podczas wydarzenia  nie 

brakowało sportowej rywalizacji i muzycznych koncertów.  

 

6.46. W dniu 9 września wraz z K. Kołcio-Kraus, Sekretarzem Miasta i Gminy Kępno wraz z 

wójtami z gmin powiatu kępińskiego, uczestniczyłem w spotkaniu w LGD Wrota 

Wielkopolski w Baranowie. Spotkanie dotyczyło zasad oraz budżetu konkursu grantowego 

organizowanego przez LGD. 

Następnie przyjmowałem klientów. 

 

 



6.47. W dniu 10 września prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 

 

6.48. W dniu 11września udzieliłem wywiadu prasowego dla Ilustrowanego Tygodnika 

Powiatowego. Tematem rozmowy były bieżące inwestycje i działania samorządu Gminy 

Kępno. 

Następnie I Zastępca Burmistrza uczestniczył w spotkaniu dotyczącym przebiegu robót 

budowlanych w sali gimnastycznej w Krążkowach. W spotkaniu udział wzięli przedstawiciele 

Firmy „Projektobud” oraz R. Kula, zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju. 

Tego dnia wraz z I Zastępcą Burmistrza uczestniczyłem we wspólnym posiedzeniu komisji 

Rady Miejskiej, która odbyła się w Zakładzie Zagospodarowania Odpadów w Olszowie. 

 

6.49. W dniach 12-13 września uczestniczyłem w XIV Konferencji Banku Gospodarstwa 

Krajowego adresowanej do samorządów a dotyczącej finansowania realizowanych inwestycji. 

W dniu 12 września I Zastępca Burmistrza wziął udział w spotkaniu z uczestnikami projektu 

„Skuteczne wsparcie 2018-2020” zorganizowanym w ramach dokształcania w zakresie 

psychologii. 

Tego dnia I Zastępca Burmistrza spotkał się z P. Ciężarkiem i P. Chendoszko, 

przedstawicielami firmy MPR GROUP Wrocław, w sprawie zorganizowania spotkania dla 

mieszkańców Gminy Kępno w zakresie przedstawienia oferty paneli fotowoltaicznych. 

W spotkaniu udział wzięła A. Krysińska, inspektor WGKOŚiPP. 

 

6.50. W dniu 13 września I Zastępca Burmistrza spotkał się z A. Gogolewskim, 

Konserwatorem Zabytków, w sprawie przygotowania kolorystyki elewacji na budynku 

Samorządowej Biblioteki Publicznej. W spotkaniu wziął udział R. Kula, zastępca naczelnika 

Wydziału Rozwoju. 

 

 

 

 

 

 



 

                                                                           

                                                                                                            

 

 

 

 

 


